



Thursday from 9.00am to 3.00pm - FLE

Français Langue Étrangère - For children who need to reinforce their foundation in French.

CURRICULUM 2025

TERM 1

La Vie sous la Mer - *Life under the sea*

FRANCAIS
French

Les trésors cachés des océans - *Hidden Treasures of the Oceans*
20 000 lieues sous les mers - Jules Vern (adaptation enfant)

GEOGRAPHIE
Geography

Les Ressources de la Mer et la Durabilité - *Marine Resources and Sustainability*

SCIENCES

Explorer les zones de l'océan - *Ocean exploration*

MATHEMATIQUES

Numération - *Numbering*

PROJET

L'aquarium de la classe. Au fil du trimestre, les enfants construisent et enrichissent un aquarium collectif avec de nouveaux éléments en lien avec les matières étudiées.

The Class Aquarium. Throughout the term, the children build and enrich a collective aquarium with new elements related to the subjects being studied.

TERM 2

Voyage au pays des contes - *Journey to the Land of Tales*

FRANCAIS
French

Écriture et lecture des contes - *Writing and Reading Fairy Tales*
Les 3 petits cochons, Le petit chaperon rouge, etc...

HISTOIRE
History

Les contes à travers les époques - *Tales through the Ages*

SCIENCES

Expériences et observations (Plantes, écosystèmes des forêts et matériaux) -
Experiments and observations (plants, forest ecosystems and materials)

MATHEMATIQUES

Géométrie - *Geometry*

PROJET

La fresque des contes de fées. Créer une immense fresque collective représentant un paysage de conte de fées avec leurs propres histoires écrites et illustrées.

The Fairy Tale Mural. Create a giant collective mural depicting a fairy tale landscape, with their own stories written and illustrated.

TERM 3

Les explorateurs du futur - *Explorers of the Futur*

FRANCAIS
French

Les explorateurs du futur - Explorers of the Future

HISTOIRE
History

Les explorateurs du futur à travers l'Histoire - *Explorers of the Future through History*

SCIENCES

Les grandes avancées scientifiques - passé, présent et futur
Great Scientific Advancements - Past, Present and Future

MATHEMATIQUES

Géométrie - *Geometry*

PROJET

Projet Artistique. Créer une galerie visuelle des grandes découvertes à travers le temps avec des dessins, schémas tout en apprenant.
Artistic Project. Create a visual gallery of great discoveries throughout history, featuring drawings and diagrams while learning about their significance.

TERM 4

Les petits inventeurs - *The little inventors*

FRANCAIS
French

Lecture, Écriture et Récits Imaginaires et Mythologiques - *Reading, Writing, and Imaginary & Mythological Stories*

HISTOIRE
History

Les Mythes et Leur Contexte Historique - *Myths and Their Historical Context*

SCIENCES

Explications Naturelles des Mythes - *Natural Explanations of Myths*

MATHEMATIQUES

Géométrie - *Geometry*

PROJET

Le Livre des Légendes Mondiales. Créer un livre collectif illustré où chaque élève rédige et illustre une légende inspiré d'une civilisation étudiée.
The Book of World Legends. Create a collective illustrated book where each student writes and illustrates a legend inspired by a studied civilization.

CHILDCARE PROGRAM

We offer a before and afterschool program for children aged 5 to 10 years old on Thursdays throughout the Terms in 2025

RATE:
\$14/hour

HOURS:
8.00am - 9.00am
3.00pm - 5.00pm

Advance booking is not required. However, you can let us know when your child will be at childcare by emailing: information@alliance-francaise.co.nz.

Payment: An invoice will be sent at the end of each term.